
بدون عنوان

شماره پرسش: ۳۰۳۸۳

تاریخ ارسال پرسش: ۰۴:۰۷:۵۹ ۱۳۹۹/۱۲/۵

متن پرسش

سلام و رحمت خدا بر شما استاد گرانقدر: بنده برام سوال و ابهام هستش که چرا با وجود اینکه

میدونیم، رمان زاده فکر و خیال نویسنده است و فیلم و سریال هم نمایش و غیر واقعی هستش، با

این وجود به این امور توجه داریم و تحت تاثیر متن چالشی این مسایل قرار میگیریم و میدونیم که

تخیلی است؟

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: شاید از آن جهت این امور با حساسیت دنبال میشود که به نوعی انعکاس

شخصیتهایی هست که ما با آنها همزادپنداری میکنیم. اگر خود را در جای دیگری دنبال کنیم،

دیگر نمیتوانیم با این امور ارتباط برقرار نمام. موفق باشید


